

January 2, 2024

To: Dear CertainTeed Western Canada Customers

We make every effort to control and contain our costs, however, due to inflation in transportation, warehousing, and raw materials we will be increasing our list price across Canada in all zones on **February 5th 2024**.

February 5th 2024

Western Canada
(BC, Alberta, Sask, Man, NWT, Yukon, NWO)

➤ Standard 48" Paperfaced Gypsum Boards	7.0%
➤ Specialty 48" Paperfaced Boards (TypeX, Type C, Mold & Moisture)	7.0%
➤ 54" Paperfaced Gypsum Boards	8.0%
➤ Glasroc Shaftliner	8.0%
➤ All CertainTeed Finishing Products Includes: : Easi-Fil, Ready Mix, Plasters & Setting Powders	6.0%
➤ CertainTeed Wallboard Primers and Surfacer	6.0%
➤ All CertainTeed Texture Performance Products	20.0%
➤ ProRoc, Marco joint reinforcement tape Includes: FibaTape	6.0%
➤ All Cement Board & Accessories	10.0%
➤ All Paper Metal Beads	20.0%

PRICE REDUCTION – February 5th 2024

Our investment to produce Glasroc in our Montreal and Calgary plants has been a success. Coupled with our change in manufacturing locations, operations have significantly improved their efficiency, and yields. As such we will be reducing our list price on Canadian Manufactured Glasroc as part of our commitment to contain inflation.

February 5th 2024

Western Canada

➤ Glasroc Tile Backer	-2.0%
➤ Glasroc Sheathing	-2.0%

To address the likelihood of increased product demand prior to the new price, CertainTeed Gypsum reserves the right to regulate shipments prior to the increase (reflecting regular monthly buying habits), ensuring equal opportunity to all our customers.

Should you have any questions please contact your local CertainTeed sales representative.

We thank you for your continued support,



Wayne Edgcombe
VP Sales & Marketing, IPG/EPG
CertainTeed Canada, Inc.



2 janvier 2024

Destinataires : À tous les clients de CertainTeed de l'Ouest du Canada

Nous faisons tous les efforts possibles pour contrôler et limiter les coûts. Toutefois, en raison de l'inflation dans les domaines du transport, de l'entreposage et des matières premières, nous augmenterons nos prix courants partout au Canada dans toutes les zones à partir du **5 février 2024**.

5 février 2024

Ouest du Canada

(C.-B., Alberta, Sask., Manitoba, T.N.-O., Yukon, Nord-Ouest de l'Ontario)

➤ Standard 48" Paperfaced Gypsum Boards	7,0 %
➤ Specialty 48" Paperfaced Boards (TypeX, Type C, Mold & Moisture)	7,0 %
➤ 54" Paperfaced Gypsum Boards	8,0 %
➤ Glasroc Shaftliner	8,0%
➤ All CertainTeed Finishing Products Comprend : : Easi-Fil, Ready Mix, Plasters & Setting Powders	6,0 %
➤ CertainTeed Wallboard Primers and Surfacer	6,0 %
➤ All CertainTeed Texture Performance Products	20,0 %
➤ ProRoc, Marco joint reinforcement tape Comprend : FibaTape	6,0 %
➤ All Cement Board & Accessories	10,0 %
➤ All Paper Metal Beads	20,0 %

RÉDUCTION DE PRIX - 5 février 2024

Notre investissement pour produire les produits Glasroc dans nos usines de Montréal et Calgary a été un succès. De plus, avec le changement de nos emplacements de fabrication, l'efficacité et le rendement des activités se sont grandement améliorés. Par conséquent, nous réduirons le prix courant des produits Glasroc fabriqués au Canada dans le cadre de notre engagement à contenir l'inflation.


5 février 2024

Ouest du Canada

➤ Glasroc Tile Backer	-2,0 %
➤ Glasroc Sheathing	-2,0 %

Afin de répondre à une probable augmentation de la demande pour ces produits avant l'entrée en vigueur des nouveaux prix, CertainTeed Gypsum se réserve le droit de réglementer les commandes avant l'augmentation (afin de refléter les habitudes d'achat mensuelles régulières) pour garantir l'égalité des chances à tous ses clients.

Pour toute question, n'hésitez pas à communiquer avec le représentant CertainTeed de votre région. Nous vous remercions pour votre soutien constant.



Wayne Edgcombe
V.-P. Ventes et marketing, IPG/EPG
CertainTeed Canada, Inc.